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Flekkerøy, 29.04.2025 

 

Til stede 

Eldbjørg Dahl (FAU-leder), Magne Torvald Bakken (politisk representant), Ada Kjellevik 

Olsen (elev), Timea Sandal Olsen (elev), Eivin Kragholm Andersen (lærer og leder av 

elevråd), Kari Gunn Emmeltun (representant for andre ansatte), Tormod Lien (rektor 

og referent) 

 

Saker 

Nr. Innhold Kommentar 

13- 
V25 

Dialogmodellen 
Dette året har skolens lærere blitt skolert av Ingrid Lund med 
tanke på å holde foreldremøter etter «Dialogmodellen». Ingrid 
Lund holdt foreldremøte for årets førstetrinn 24. Oktober 
mens lærerne var observatører. Etter dette har fem trinn hatt 
foreldremøter. Temaet er klassemiljø og antimobbing. 
Erfaringene er gode. Både foreldre og lærere skryter av denne 
måten å jobbe sammen for et godt klassemiljø. I årene 
fremover vil vi tilstrebe at 1., 3., 5. og 7. Trinn har slike møter 
hvert år. 
 

 

14- 
V25 

Hva er skolen opptatt av nå? 
 
Status skolehagen vår – «Haveflekken» 
6. trinn har jobbet med ideer, skisser og modeller til hvordan 
hagen skulle se ut. Det var Ungt Entreprenørskap som ledet 
denne prosessen. En komitè av ivrige bønder og 
hageinteresserte kåret en vinner. Vi fikk hjelp av Leif Erik 
Knudsen til å grave og planere tomta. Nå er et av bedene 
laget, og flere blir produsert 1. mai. 2. mai begynner vi å fylle 
bed med jord som Magne T. Bakken har lovet oss. Dermed 
kan plantingen straks begynne. 
 
 
Onsdag 18. juni ønsker vi å ha en stor aksjon for å samle inn 
penger til Kristiansands vennskapsby, Rajshahi. Alle trinn er i 
gang med en plan for hvordan de kan selge ting eller på 
andre måter bidra til pengegaver. Vi oppfordrer 
foreldregruppa til å samle inn gevinster til lotteri/ fiskedam 
og lignende. Vi vet at Flekkerøys befolkning er gode på å 
samle inn penger til vanskeligstilte, så dette tror vi skal bli en 
kveld vi får inn mye penger.  
 
Rektor har skrevet et brev på vegne av skolens lærer som 
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beskriver utfordringene de opplever med skoletoget 17. mai. 
Dette brevet vil vi sende ut til alle foresatte signert av FAU-
leder og rektor den 2. mai. Vi har kontaktet 17. Maikomiteen,  
Facebookgruppe, 4625.no og Flekkerøy Vel for å spre dette 
brevet til øyas befolkning. Noe av utfordringen er knyttet til 
russens spruting av fersk- og saltvann på deltakerne av toget.  

15- 
V25 

Hva er elevrådet opptatt av nå?  
 
Elevråd har jobbet med elevmedvirkning knyttet til hva de 
ønsker å gjøre i perioden vi kaller «Fantastiske Flekkerøy» og 
hva de vil gjøre for å samle inn penger til Rajshahi. Elevene 
har masse gode forslag som vi vil se spille seg ut i måneden 
fremover. 
 
Elevråd har fortsatt konkurranse mellom trinnene med tanke 
på hvem som er best på søppelsortering. 2. trinn er særdeles 
flinke, sier Ada og Timea. 
 

 

16- 
V25 

Hva er FAU opptatt av nå? (se eget referat på hjemmesiden) 
 
17. maiskrivet er tatt opp, og FAU vil gjøre sin del for et 
verdig skoletog uten vannsprut.  
 
Man lurer på hvor stort problem det er knyttet til el-
sparkesykler. Skolen anbefaler ikke å bruke noen form for 
sykler til og fra skolen før barna er 10-12 år. Rektor vil 
informere om dette på høstens foreldremøter. 
 
Det spørres om barn noen ganger må stå på skolebusser til 
arrangementer i skoletida. Svaret fra AKT er at de tilstreber 
sitteplasser til alle, men at det kan hende særdeles sjelden at 
noen må stå. Ståplasser er ikke forbudt, ei heller for busser 
brukt i skoletida. Ved slike anledninger vil det være vanlig at 
det er de voksne som står. Bussbelter er påbudt å bruke hvis 
bussen har belter. 
 
Torsdag 8. mai blir det foredrag av Lene Holmen om hvordan 
hjelpe barn til å bli robuste. Klokka 18-19 er det foredrag for 
foreldre til 1-4 trinnseleven og 19.30 til 20.30 for 5-7 
trinnsforeldrene. Lene er ressursperson for «Minirisk», et 
kursopplegg som vi tilbyr på skolen vår. Les mer om dette 
her: https://www.kristiansand.kommune.no/navigasjon/helse-
velferd-og-omsorg/familiens-hus/helsetjenester-til-gravide-
barn-og-unge/skolehelsetjenesten/mini-risk/ 
 
FAU har hatt opp dette med at flere foreldre skulle ønske 
skolen ikke var en trinnskole, men hadde mindre klasser og 
flere klasserom. Skolens ansatte er svært godt fornøyde med 
at vi er en trinnskole. De sier at de ser store fordeler med å 
være flere lærere som utgjør et team enn at en lærer er alene 
om sin klasse, kanskje med hjelp av en lærer i 50%. 

 

17- Hva kan politisk representant fortelle om aktuelle skolesaker  

https://www.kristiansand.kommune.no/navigasjon/helse-velferd-og-omsorg/familiens-hus/helsetjenester-til-gravide-barn-og-unge/skolehelsetjenesten/mini-risk/
https://www.kristiansand.kommune.no/navigasjon/helse-velferd-og-omsorg/familiens-hus/helsetjenester-til-gravide-barn-og-unge/skolehelsetjenesten/mini-risk/
https://www.kristiansand.kommune.no/navigasjon/helse-velferd-og-omsorg/familiens-hus/helsetjenester-til-gravide-barn-og-unge/skolehelsetjenesten/mini-risk/


 

 

V25 som politikerne er opptatte av nå? 
 
Det er ikke noen skolesaker som peker seg ut akkurat nå. 
Skolebehovsplanen var jo den store skolesaken denne 
vinteren. 
 

18-
H24 

Det var ingen saker på eventuelt.  

 

Neste møte 

Dato Klokkeslett Sted 

September 2025  Rektors kontor 

 

Ref.: Tormod Lien 


